
 

Građevinski fakultet Rijeka 

Odbor za suradnju sa zajednicom i gospodarstvom 

 

Zapisnik sastanka održanog 7.2.2024. u Vijećnici fakulteta 

 

Prisutni:  

doc. dr. sc. Elvis Žic, prodekan za poslovanje, predsjednik Odbora 

Prof. dr. sc. Željko Arbanas, član 

Izv. prof. dr. sc. Igor Ružić, član 

Ivana Mihelčić Smiljanić dipl. oec., član – Goran Graditeljstvo d.o.o. Delnice 

Dr. sc. Saša Mitrović, član – I.T.T. d.o.o. Rijeka 

Nebojša Buljan, dipl. ing. građ., član, RI-ISA d.o.o. Rijeka 

 

Opravdano odsutni: Dr. sc. Mirko Grošić, član – GEOTECH d.o.o. Rijeka (Karst d.o.o., Zagreb) 

 

DNEVNI RED SASTANKA:  

1. Usvajanje dnevnog reda sa posljednjeg sastanka Odbora 

2. Izbor novih i produljenje članstva postojećim članovima Odbora 

3. Razmatranje mogućnosti jačanja suradnje fakulteta sa gospodarstvom i zajednicom - novi 

vidovi suradnje i organizacija specifičnih događanja 

4. Suradnja Alumni članova i fakulteta - novi vidovi suradnje 

5. Jačanje suradnje stručnih baza kroz fakultetske aktivnosti  

6. Razno 

 

Prodekan za poslovanje doc.dr.sc. Elvis Žic otvara prvi ovogodišnji sastanak Odbora za suradnju sa 

zajednicom i gospodarstvom u 14:00 sati, te pozdravlja sve prisutne članove. Započinje sastanak 

prema dnevnom redu:  

    

1. Usvajanje dnevnog reda - dnevni red je jednoglasno usvojen.  

 

2. Izbor novih i produljenje članstva postojećim članovima Odbora – predsjednik Odbora informira 

prisutne o postojećim i novim članovima Odbora. Jednoglasno je potvrđeno da su članovi Odbora 

za novi mandat od tri (3) godine: izv.prof.dr.sc. Paulina Krolo koja je zamijenila dosadašnjeg člana 

prof.dr.sc. Željka Arbanasa, izv.prof.dr.sc. Igor Ružić, Ivana Mihelčić Smiljanić dipl.oec., dr.sc. 

Saša Mitrović, Nebojša Buljan, dipl.ing.građ., Ivan Žigo, mag.ing.aedif. koji je zamijenio dr. sc. 

Mirka Grošića, te mr.sc. Hrvoje Sironić. Novim i postojećim članovima Odbora mandat započinje 

od 24. veljače 2024. godine. Predsjednik Odbora je zahvalio svim dosadašnjim članovima Odbora 

na vrlo uspješnoj i svrsishodnoj suradnji.  

 

3. Razmatranje mogućnosti jačanja suradnje fakulteta sa gospodarstvom i zajednicom  (novi vidovi 

suradnje i organizacija specifičnih događanja) – predsjednik Odbora naglasio je na samom početku 

izrazitu važnost suradnje fakulteta sa zajednicom i gospodarstvom na dosadašnjim mnogobrojnim 

zajedničkim događanjima i organizaciji raznih stručnih predavanja/radionica/terenske nastave i 



 

suradnje kroz ispitivanja u pojedinim laboratorijima fakulteta. Naglasio je kako Uprava fakulteta 

želi ojačati dodatno suradnju sa stručnim bazama, te ih potaknuti na učestaliju suradnju na 

organiziranje zajedničkih događanja na obostrano zadovoljstvo. Prije svega, potrebno je organizirati 

kroz zajedničke dogovore stručne okrugle stolove i tribine na kojima bi se prezentirali trenutni 

problemi u građevinarstvu, te organizacija stručnih radionica pojedinih tvrtki u sklopu 

cjeloživotnog učenja. U tom pogledu moguće je uspostaviti i suradnju sa Alumni članovima koji 

također mogu prisustvovati navedenim radionicama. Za potrebe jačanja Alumni zajednice potrebno 

je u dogovoru sa Alumnima i stručnim bazama (ili u dogovoru sa pojedinom od 118 građevinskih 

tvrtki s kojima Fakultet surađuje) organizirati višednevne stručne izlete u RH ili izvan nje (npr. u 

Sloveniji ili Bosni i Hercegovini). Za potrebe jačanja karijera studenata razmatra se organizacija 

Dana karijera GFRI-a za koji se predlaže da bude u trećem tjednu mjeseca ožujka ili početkom 

mjeseca svibnja. Potrebno je prikupiti 20-tak građevinskih/arhitektonskih tvrtki koji bi se 

predstavili putem štandova u holu zgrade fakulteta, te imali 15-20 minutna predavanja u sklopu 

prezentacije svoje tvrtke prema studentima. Troškovi takvog jednog događanja su oko 3000 eura. 

Treba naći interes da građevinske tvrtke imaju koristi od stručnih predavanja/radionica/terenske 

nastave i usavršavanja studenata (treba naći neko pouzdano rješenje kako bi tvrtke imale koristi i  

zadovoljstvo u radu).  

 

4. Suradnja Alumni članova i fakulteta (novi vidovi suradnje) - razmatra se povećanje Alumni 

događanja tijekom godine na 2-3 puta uz organizaciju stručnih predavanja ili stručnog izleta. U 

sklopu tih događanja moguća je organizacija stručnih okruglih stolova i tribina. Predsjednik Odbora 

se obvezuje da će uskoro proslijediti mail prema svim stručnim bazama kako bi uvidjela potreba za 

organizacijom i mogućnošću takvih manifestacija. U dogovoru sa Alumni članovima fakulteta 

potrebno je organizirati što je moguće više terenskih obilaska za studente, i to poželjno kroz 1. i 2. 

godinu prijediplomskog studija kako bi se studenti odmah upoznali sa radom građevinskih inženjera 

na licu mjesta (upoznati se sa radom nadzornog inženjera, investitora, projektanta i slično). Članovi 

Odbora smatraju da je to jako bitno za daljnji napredak studenata. U dogovoru sa gospodinom 

Sergejom Črnjarom, predsjednikom Društva građevinskih inženjera Rijeka uspostaviti će se 

suradnja oko zajedničkog organiziranja pojedinih stručnih predavanja za članove Komore 

građevinskih inženjera Hrvatske (uključiti i nače Alumni članove).     

U sklopu stručnih predavanja Odbor planira u dogovoru sa STEP RI znanstveno-tehnologijskim 

parkom Sveučilišta u Rijeci organizirati tijekom godine nekoliko predavanja na temu: Razvoj 

usluga znanstvene zajednice za tržište, Priprema i provedba projekata: prilike, izazovi, trikovi i 

zamke, Transfer znanja između akademskog i poslovnog sektora: pretpostavke, oblici, izazovi i 

rješenja i slična predavanja. Stručna predavanja mogu biti organizirana za potrebe studenata, 

Alumni članova, te zainteresirane tvrtke.    

     

5. Jačanje suradnje stručnih baza kroz fakultetske aktivnosti – članovi Odbora su jednoglasni u 

donošenju odluke da se više angažiraju stručne baze po pitanju suradnje sa fakultetom. Fokus treba 

biti usmjeren prema suradnji kroz znanstvene i stručne projekte, transfer znanja, stručni rad, te veći 

broj znanstvenih istraživanja kroz rad u laboratorijima. Stručne baze trebaju biti više evolvirane u 

rad Fakulteta kroz održavanje pojedinih događanja (Dani otvorenih vrata fakulteta, Festival 

znanosti, UNIRI Dani karijera Dane karijera GFRI-a, Inovacijski forum, Boost Camp, Alumni 

susrete i sl.) kroz provođenje savjetodavnih, informativnih, edukativnih i istraživačkih aktivnosti. 



 

One moraju značajno doprinijeti razvoju vještina upravljanja karijerom naših studenata, te 

povećanju zapošljivosti i konkurentnosti studenata na tržištu rada. Kod savjetodavnih aktivnosti 

mogu biti uključena individualna, grupna i on-line savjetovanja s ciljem pružanja podrške razvoju 

karijernog samopoimanja, postavljanju karijernih ciljeva, istraživanju karijernih mogućnosti te 

ostvarenju kontakata s potencijalnim poslodavcima.  

 

6. Razno – razmatrana je mogućnost odlaska studenata GFRI na pojedina gradilišta u gradu Rijeci i 

bližoj okolici. Članovi Odbora su jasno naglasili da su voljni primiti manje skupine studenata i 

organizirati za njih stručni obilazak po gradilištu. No, problem samog dolaska i odlaska, te termina 

dolaska na gradilište treba biti riješeno od strane Uprave fakulteta. Također je razmatran nastavak 

dobre suradnje pojedinih građevinskih tvrtki kroz stručno mentoriranje studenata GFRI-a u sklopu 

projekta GraDis.      

 

Sastanak je završio u 15:15 sati.  

 

Izvještaj pripremio:  

doc. dr. sc. Elvis Žic, prodekan za poslovanje, predsjednik Odbora 

 

 

U Rijeci, 09. veljače 2024.  

 

 

 




